

November 27, 2008

Le 27 novembre 2008

Coram: McLachlin C.J. and Fish and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Fish et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Bobby Singh Virk, Udhe Singh (Dave) Basi
and Aneal Basi

Bobby Singh Virk, Udhe Singh (Dave) Basi
et Aneal Basi

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motions to expedite the application for leave to appeal and to seal the responses by the respondents Udhe Singh (Dave) Basi and Bobby Singh Virk are granted. The application for leave to appeal and the applications for leave to cross-appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA035614, CA035615 and CA035616, 2008 BCCA 892, dated July 10, 2008, are granted.

Les requêtes visant à accélérer la procédure de demande d'autorisation d'appel et pour sceller les réponses des intimés Udhe Singh (Dave) Basi et Bobby Singh Virk sont accordées. La demande d'autorisation d'appel et les demandes d'autorisation d'appel incident de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA035614, CA035615 et CA035616, 2008 BCCA 892, daté du 10 juillet 2008, sont accordées.

C.J.C.
J.C.C.